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JEGYZŐKÖNYV 

 

amely készült a HAJDÚ-BIHAR MEGYEI SAKKSZÖVETSÉG Közgyűléséről 

Időpontja: 2015. június 12.  16 óra 00 perc 

Helye:  Debrecen, Maróthy Gy. U. 5-7 (CTS Irodaház oktatóterem) 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint 6 fő teljes jogú tag 2 fő egyesületi tag, (szavazati joggal 

nem rendelkezik) 

 

Juhász Mihály a szövetség elnöke 16.00-kor üdvözölte a megjelenteket és megállapította, hogy a közgyűlés 

jelenleg nem határozatképes, mert nem jelent meg a tagság 50%-+1 fő, jelen van 4 fő teljes jogú tag és 2 

egyesületi tag, akik szavazati joggal nem rendelkeznek. Ezért 16.30-kor ismét összehívja a közgyűlést, mely 

a megjelenő tagság arányától függetlenül már határozatképes lesz.  

16. óra 30  perc:  Juhász Mihály (Debreceni Sakkiskola képviselője) ismét összehívta a közgyűlést, mely 

most már határozatképes lesz, idő közben megérkezett a Nádudvar képviseletében Deák Sándor, az 

egyesület vezetőjének hivatalos írásos meghatalmazását mutatta be, mely elfogadásra került, majd Juhász 

Mihály javaslatot tesz, hogy a közgyűlés nyílt szavazással válassza meg a közgyűlés levezető elnökét, 

jegyzőkönyvvezetőjét és a jegyzőkönyv hitelesítőket. 

Ezt követően a közgyűlés nyílt szavazással, egyhangúan megbízta a közgyűlés levezető elnökének Deák 

Sándor (Nádudvari SE képviselője) tagot, jegyzőkönyvének vezetésével Szilágyi Tibor (Derecskei SE 

képviselője) tagot, míg hitelesítésével Áts László (Debreceni Sakkbarátok Klubja képviselő) tagot és Farkas 

Ádám (Bajnok SI képviselője) tagot. 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 1/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés 6 igen, 0 tartózkodás és 0 nem szavazattal elfogadta a tagok közül levezető elnöknek Deák 

Sándort, jegyzőkönyvvezetőnek Szilágyi Tibort, jegyzőkönyv hitelesítőknek Áts Lászlót és Farkas Ádámot. 

Ezt követően a levezető elnök megállapította, hogy a hatályos tagnyilvántartás szerint a szövetségnek 13 fő 

teljes jogú tagja van, pártoló, és tiszteletbeli tagja nincs. A közgyűlésen 6 fő teljes jogú tag megjelent, ez 

alapján az adott jogszabályokra tekintettel a közgyűlés határozatképes.  

Levezető elnök ismertette a közgyűlés tervezett napirendi pontjait az előzetesen kiküldött meghívók szerint, 

kéri a tagságot, hogy szavazzon a napirendi pontok elfogadásáról. A közgyűlés nyílt szavazással 

egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat. 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 2/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés 6 igen, 0 tartózkodás és 0 nem szavazat mellett elfogadta a következő napirendi pontokat: 

1./ A szövetség 2014. évi pénzügyi és szakmai beszámolója. 

2./ A szövetség tisztújítása 

3./ Hajdú-Bihar megyei csapatbajnokság 2015/2016-os versenykiírása 
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4./ Egyéb aktuális kérdések 

1. napirendi pont: 

 

Deák Sándor levezető elnök tájékoztatja a közgyűlést, hogy a szövetség beszámolójához, észrevételeket 

lehet tenni, az elfogadásról nyílt szavazással dönt a tagság. A szakmai beszámolót Juhász Mihály elnök, a 

pénzügyi beszámolót Száva Miklós titkár ismerteti a tagsággal.  

A pénzügyi beszámolóhoz Farkas Ádám részéről érkezett észrevétel, a szövetség marketing munkájáról és a 

kiemelt versenyek támogatásának lehetőségéről érdeklődött. 

Juhász Mihály elnök válaszolt a kérdésre, a szövetség nonprofit szervezet, lehetőségei ezáltal behatároltak, 

külső szponzorok támogatnak 1-1 adott versenyt, a szövetségnek nincs pénzügyi lehetősége támogatni a 

megyében nagyobb versenyeket anyagi szempontból.  Deák Sándor a szponzori és marketing témában 

vázolja a sakk sportág sajátosságát a szponzor keresés témájában a nehézségeket és esetleges előnyöket, 

melyből ki ehetne indulni. 

Farkas Ádám és Egri László (Püspökladányi MÁV SK képviselője) e témában javasolja, hogy az új 

elnökségnek, hogy az alapszabályba esetleg lehet rögzíteni, hogy tiszteletbeli tagokat választhat a közgyűlés, 

ezáltal meghatározó közéleti személyek bevonásával talán nagyobb teret nyerhet a sportágunk az anyagi 

támogatottság szintjén is. Az észrevételeket követően Deák Sándor nyílt szavazásra szólítja a tagokat a 

pénzügyi beszámolóról. A tagság a pénzügyi beszámolót egyhangúlag (6 igen 0 tartózkodás, 0 nem) 

elfogadja. 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 3/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés a 2014. évi pénzügyi beszámolót  6 igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elfogadta. 

 

A szakmai beszámoló ismertetését követően észrevétel nem érkezett, az új elnökség feladata lesz a 

következő program elkészítése, valamint egyes kérdések más napirendi pontoknál tárgyalásra kerülnek. 

Deák Sándor nyílt szavazásra szólítja a tagokat a pénzügyi beszámolóról. A tagság a szakmai beszámolót 

egyhangúlag (6 igen 0 tartózkodás, 0 nem) elfogadja. 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 3/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés a 2014. évi szakmai beszámolót 6 igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elfogadta. 

 

 

2. napirendi pont: 

17.00 óra: Deák Sándor levezető elnök ismerteti a 2. napirendi pontot, az elnökség mandátuma lejárt, így a 

közgyűlésnek kell döntenie az új elnökség tagjairól. A hatályos jogszabályok szerint, már 30 nappal ezelőtt 

megkapták a tagok a meghívóban az értesítést, hogy az elnök, elnökségi tag, titkár személyére jelöltet lehet 

javasolni. A jelölő bizottságnak Tóth János és Deák Sándor volt felkérve. Deák Sándor ezúttal, mint jelölő 

bizottsági tag összegzi és ismerteti a beérkezett jelöltek névsorát és az eljárási rend menetét. A jelölő 

bizottsághoz beérkezett előzetesen leadott névsorról lehet szavazni a jelölt listára kerüléséhez. A listára 

kerüléshez a legalább a szavazatok 1/3-a szükséges.  A jelölőlistára kerülés nyílt szavazással történik. A 

tisztségekről titkos szavazással fönt a közgyűlés, ehhez a szavazást megelőzően választani kell egy 

szavazatszámláló bizottságot. A közgyűlés szavazatszámláló bizottságába Egri László, Farkas Ádám és Áts 
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László vállalna tisztséget. A közgyűlés a szavazatszámláló bizottság tagjait egyhangú szavazással elfogadja 

a szavazatszámláló bizottságnak Egri Lászlót választják. (6 igen 0 tartózkodás 0 nem). 

 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 4/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés a tisztújításhoz a szavazatszámláló bizottság elnökének Egri Lászlót, tagoknak Áts Lászlót és 

Farkas Ádámot  6 igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elfogadta. 

 

A jelölőlistára elnöknek Juhász Mihályt, elnökségi tagoknak Száva Miklóst és Szilágyi Tibort javasolták. 

Deák Sándor levezető elnök kéri a tagokat, szavazzanak a jelölő listára kerüléshez. A tagság egyhangú 

szavazással (6 igen 0 tartózkodás 0 nem) elfogadja a 3 fő listára kerülését. 

 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 5/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés a jelölőlistára elnöknek Juhász Mihályt, elnökségi tagoknak Száva Miklóst és Szilágyi Tibort  6 

igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elfogadta. 

 

Ezt követően kerülhet sor a tisztújító szavazásra. A szavazás titkos, az eredményt a szavazatszámláló 

bizottság hirdeti ki. A szavazás elkezdődik az új tisztségviselőkre.  

17.45-kor Egri László a szavazatszámláló bizottság elnöke ismerteti az új választás eredményét.  Juhász 

Mihály elnökre 6 igen  Száva Miklós elnökségi tagra 6 igen 0 nem , Szilágyi Tibor elnökségi tagra 6 igen, 0 

nem szavazat érkezett. 

 

Deák Sándor levezető elnök ismerteti az új elnökséget. A következő 4 évre a Hajdú-Bihar megyei 

Sakkszövetség vezetősége: elnök: Juhász Mihály, elnökségi tagok: Száva Miklós és Szilágyi Tibor 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 6/2015 (VI.12.) határozata: 

Aközgyűlés 6 igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elnöknek választotta Juhász Mihályt, elnökségi tagoknak 

Száva Miklóst és Szilágyi Tibort. 

 

Juhász Mihály elnök megköszöni a bizalmat és az új elnökség folytatja a munkáját. 

 

3. napirendi pont: 

A 2015/16-os megyei csapatbajnokság versenykiírásának változása. 

Deák Sándor felkéri Száva Miklóst, ismertesse a napirendi ponthoz beérkezett információkat. 

Száva Miklós elnökségi tag ismerteti a csapatok észrevételeit és javaslatait az utóbbi bajnoki évadok 

tapasztalatai alapján. Felmerült, hogy a növekvő csapatlétszám miatt, két csoportban kellene megrendezni a 

megyei első osztályú sakkcsapatbajnokságot. Az összegzés alapján a csapatvezetők a költségek 

csökkentésével és az egyre növekvő versenyek számával terjesztették fel javaslataikat. A tagság által egyéb 

észrevétel nem érkezett, Deák Sándor nyílt szavazásra kéri fel a tagokat. 

A tagság egyhangúan elfogadja a kétcsoportos megyei első osztály versenykiírását. 

 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 7/2015 (VI.12.) határozata: 
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A 2015/2016-os Hajdú-Bihar megyei sakkcsapatbajnokság I. osztálya két csoportban lesz lebonyolítva. A 

közgyűlés 6 igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Száva Miklós kéri a jelenlévőket, hogy a csoportbeosztáshoz tegyenek javaslatot. A tagok által 3 javaslat 

érkezett: 

I. területi alapú földrajzi csoportbeosztás (Észak-Dél és azzal a feltétellel, hogy egy település csapatai ill. 

azok az egyesületek akik két csapattal neveznek nem kerülhetnek egy csoportba.)  

II. Az előző bajnoki évben elért helyezések erősorrend szerinti besorolása (1-3-5-7-9-11 és 2-4-6-8-10-12 

helyezettek külön csoportba a két új debreceni csapat besorolása annak függvényében, hogy ne legyen egy 

egyesületnek két csapata egy csoportban.) 

III. A 14 csapat véletlenszerű sorsolással történő beosztása. 

 

A közgyűlés javasolja, hogy mivel több változat merült fel, ismertessük az összes érintett csapatvezetővel és 

30 napon belül jelöljék meg az általuk elfogadható változatot. Amelyik változatot a legtöbben javasolják, az 

kerül a végleges versenykiírásba.   

 

Száva Miklós ismerteti a másik javaslatot: A megyei bajnokságnak az a célja, hogy minél több játékosnak 

legyen lehetősége részt venni egy szervezett bajnokságban. A csapatonkénti 2 vendégjátékos szerepeltetése 

miatt a csak megyei csapatot indító egyesületeknek NB-s erősségű csapatokkal kell elvenni a versenyt, ezért 

vagy ők is vendégjátékosokat hívnak a csapatukba (akik elveszik a lehetőséget mások elől) vagy vállalják a 

gyengébb játékosokból álló csapattal való indulást. Ezért a javaslat: Csapatonként egyszerre csak 1 

vendégjátékos játszhasson, és az NB-s csapatok 2.( 3. ) csapataiban is az első 10 játékosból csak 1 

szerepelhessen egyszerre. Száva miklós ezt a javaslatot a közgyűlés elé terjeszti. 

 

Juhász Mihály elnök javasolja, hogy ha mindkét versenykiírási pont módosításában azonos számú javaslat 

érkezik, akkor az elnökség dönt a végleges versenykiírásban. A javaslatot a közgyűlés egyhangúan 

elfogadja.  

 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 8/2015 (VI.12.) határozata: 

A 2015/2016-os Hajdú-Bihar megyei sakkcsapatbajnokság I. osztály versenykiírásának csoportbeosztása az 

egyesületek visszajelzései alapján kerül elbírálásra, azonos számú támogatottság mellett az elnökség 

jogosult dönteni a versenykiírás ezen pontjáról. A közgyűlés 6 igen 0 tartózkodás 0 nem szavazattal 

elfogadta a javaslatot. 

 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 9/2015 (VI.12.) határozata: 

A 2015/2016-os hajdú-Bihar megyei sakkcsapatbajnokság I. osztályában egy mérkőzésen egyszerre 1 

vendégjátékos játszhat. Az NB-s csapatok 2.(3.) csapataiban az első 10 játékosból 4-et lehet megjelölni és a 

megjelölt játékosok közül egyszerre 1 játszhat. A közgyűlés 5 igen 0 tartózkodás 1 nem szavazattal elfogadta 

a javaslatot. 
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4. napirendi pont: 

Az egyéb napirendi pont keretében Juhász Mihály tájékoztatja a jelenlévő tagokat, a Hajdú-Bihar Megyei 

Sakkszövetség jelenlegi státuszáról. A jelenlegi helyzetben a szövetség, nem rendelkezik teljes önállósággal, 

mert a Hajdú-Bihar Megyei Sportszövetségek Szövetségének egy alszövetsége. A hatékonyabb működés 

érdekében felmerült, hogy alakuljon át önálló szövetséggé. Felkéri a tagokat, hogy észrevételeiket tegyék 

meg ez ügyben, majd szavazásra kerül sor. Észrevétel nem érkezik, nyílt szavazásra kerül sor. A tagok 

egyhangúlag megszavazzák (6 igen, 0 tartózkodás, 0 nem), hogy legyen önálló Hajdú-Bihar Megyei 

Sakkszövetség.  

 

A Hajdú-Bihar Megyei Sakkszövetség közgyűlésének 10/2015 (VI.12.) határozata: 

A közgyűlés 6 igen, 0 tartózkodás 0 nem szavazattal elfogadta, hogy a jövőben önálló Hajdú-Bihar Megyei 

Sakkszövetség alakul. 

 

Deák Sándor ismerteti, hogy az alakuláshoz, újabb közgyűlésre és ügymenetre lesz szükség egy később 

kitűzött időpontban. 

 

Mivel a jelenlévők részérők kérdés, észrevétel egyéb javaslat nem hangzott el Deák Sándor levezető elnök a 

közgyűlést berekesztette 18.35 perckor. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

…………………………………    ………………………………… 

Deák Sándor levezető elnök                      Szilágyi Tibor jegyzőkönyv-vezető 

 

 

……………………………………    …………………………………… 

        Áts László jegyzőkönyv hitelesítője                               Farkas Ádám jegyzőkönyv hitelesítője 

 

 


